
Jegyzőkönyv

Tárgya: A Gerecse Tájfutó Club 2021. március 5-i közgyűlése

Készült: 2021. március 5-én 18.00 órakor

Jelen vannak: online konferencián a meghívott tagok az 1. sz. mellékletben csatolt jelenléti ív szerint.

Mauer Lajos a Gerecse Tájfutó Club elnöke 18.00 órakor köszöntötte az online konferenciahívás
résztvevőit és megnyitotta a közgyűlést. A közgyűlést ő maga vezeti le. Felkérte Nagy Zsanettet a
Gerecse Tájfutó Club alelnökét a szavazatok számbavételére és a jegyzőkönyv vezetésére.

Mauer Lajos a jelenléti íven található taglista végig kérdezésével megállapítja, hogy a hivatalos 50 fő
létszámból 35 fő (vagy képviselője) jelen van, így a közgyűlés határozatképes.

A jegyzőkönyv hitelesítésére Hegedüs Ákos és Köpöczi József jelentkeznek, akiket az elnök és a tagok
elfogadnak a feladatra.

Ezt követően a levezető elnök bemutatja a napirendi pontokat.

1. Szakmai beszámoló a 2020-as évről
2. Pénzügyi beszámoló a 2020-as évről
3. A 2021 – 2026 közötti időszak tagdíj megállapítása
4. Új Tisztségviselők megválasztása
5. Javaslat az alapszabály megváltoztatására
6. Javaslat a Gerecse Tájfutó Club 2021. évi szakmai és pénzügyi tervére
7. Egyebek

A napirendi pontok elfogadását szavazásra bocsátja.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

1. Szakmai beszámoló a 2020-as évről

Mauer Lajos beszámol a 2020-as év eseményeiről. A járvány miatt sok esemény elmaradt, a
versenyidény rövid volt. Ennek ellenére sikerült az egyesület utánpótlásának fejlődéséhez a feltételeket
biztosítani. A hétközi és hétvégi edzéseket a téli időszakban és késő tavasztól megtartottuk, az
utánpótlás versenyzők részére 3 edzőtábort szerveztünk. Sikeresen részt vettünk a Vértes Kupa
megrendezésében. Népszerűsítő esemény keretében bemutattuk a tájfutást a Turulnál, az addigra



elkészült fixpontos pálya használatával Kikapcsolódásként a futások mellett közösségi programként
túrákat is szerveztünk.

A taglétszám 26 tagra csökkent, ebből 9 up korú tag.

A csonka szezonban mérsékelt sikerrel szerepeltek tagjaink a pontversenyben.

Az egyesületek versenyében a 24-ik helyen végeztünk.

Mauer Lajos felteszi a kérdést a tagoknak, hogy kíván-e valaki hozzászólni? Hozzászólás nincsen.

Mauer Lajos szavazásra bocsátja a 2020. évi szakmai beszámolót.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a 2020. évi szakmai beszámolót.

2. Pénzügyi beszámoló a 2020-as évről

Mauer Lajos kivetíti a 2020-as év pénzügyi elszámolását a megosztott képernyőjére.

Részletesen ismerteti a bevételi forrásokat (támogatók, MTFSZ támogatások, versenyrendezés bevételei,
tagdíjak, edzés díjak, térkép díjak). A bevételként megjelenő, tagok által befizetett nevezési díjak, mezek
és ruhák díjai is megjelennek itt, de ezeket az egyesület a versenyszervezők és felszerelés szállítók
számláinak kiegyenlítésére továbbít.

Ezután ismerteti a kiadási oldal számadatait. Új weboldal szolgáltató díja, irodaszer, edzőtáborok
költségei, sportorvosi díjak, bérleti és közjegyzői díjak, verseny rendezéshez kapcsolódó költségek, a
tagok felé továbbhárított nevezési, szállás és felszerelés költségek. A tervezett Som-hegyi edzőtábor
szállás foglalásának költsége.

Ezt követően a közgyűlés vezetője szavazásra bocsátja a 2020. évi pénzügyi beszámolót.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a 2020. évi pénzügyi beszámolót.

3. A 2021 – 2026 közötti időszak tagdíj megállapítása

Mauer Lajos azt javasolja, hogy átfogó pénzügyi terv hiányában egyenlőre maradjon a jelenlegi 6000
Ft/év összegű tagdíj.



A levezető elnök szavazásra bocsátja a javaslatot.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a tagdíj javaslatot.

4. Új Tisztségviselők megválasztása

Mauer Lajos ismerteti a beérkezett pályázatokat. A jelöltek:

Elnök: Mauer Lajos

Elnökhelyettes: Mohai Gábor

Titkár: Nagy Zsanett

Minden pozícióra csak egy pályázat érkezett, ezért azt javasolja, hogy a szavazást az elnökség
összetételéről végezzük el. A jelenlévő tagok közül senki sem ellenzi a javaslatot.

A levezető elnök szavazásra bocsátja az elnökség összetételét.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják az új elnökség összetételét.

Köpöczi József hozzászólásában méltatta az elnök célját, az egyesületi bajnoki pontverseny első 10
helyébe kerülést.

5. Javaslat az alapszabály megváltoztatására

Mauer Lajos javaslatot tett az alapszabály módosítására:
● az új tisztviselők kerüljenek rögzítésre
● közhasznú jogállás
● online közgyűlést lehessen tartani

A levezető elnök szavazásra bocsátja a javaslatot.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db



A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják az alapszabály módosítás javaslatot.

Kis Gábor megkérdezte, hogy a közhasznú jogállás az 1%-os adófelajánlások miatt szükséges-e, az
elnök igennel válaszolt, de jelezte, hogy ebben az évben még nincs lehetőség az egyesület javára
nyilatkozni.

6. Javaslat a Gerecse Tájfutó Club 2021. évi szakmai és pénzügyi tervére

Mauer Lajos - megválasztott elnök - ismertette az idei év terveit.

Szakmai program:
● Edzések és foglalkozások az aktuális OB-hoz igazodnak
● Megyei diákolimpia rendezés 2021.03.20.
● Gerecse Kupa rendezés, Mátraalmás 2021.05.29-30.
● Edzőtáborok szervezése
● Edzések szervezése
● Térképek készítése
● OB-k és Kupa verseny részvételek

Pénzügy:
● Éves terv készítése
● OB nevezések támogatása az UP számára
● Elszámolások, kimutatások a tagság felé rendszeresen
● Tartalékalap a nem várt helyzetek kezelésére

A levezető elnök szavazásra bocsátja a tervet.

Igen szavazat: 35 db

Nem szavazat: 0 db

Tartózkodás: 0 db

A jelenlévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a 2021-es tervet.

7. Egyebek

Mauer Lajos megkérdezi a jelenlévőket kíván-e valaki hozzászólni a közgyűléshez. Senki nem
jelentkezik.



19 óra 28 perckor Mauer Lajos megköszöni a tagoknak a figyelmet és berekeszti az ülést.

k.m.f.

......................................... ......................................
Mauer Lajos elnök Nagy Zsanett jk vezető

......................................... ......................................
Hegedüs Ákos jk hitelesítő Köpöczi József jk hitelesítő


